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Okręg nr 6 

Interpelacje i zapytania: 

, 

21-2; 

Nt zący Miasta ic

mgr Lukasz Pietrzak 

BURMISTRZ 
MIASTA GOLUBIA-DOBRZYNIA 

1. Kiedy będą wykonane niezbędne prace pozwalające na udostępnienie BASZTY dla 
zwiedzających.(Instalacje elektryczne, uporządkowanie terenu wokół baszty oraz 
wyposazenie).(30.08.202- uzyskałem informację iż Miasto wystąpiło do Zakładu 

Energetyki o wydanie warunków technicznych przyłączenia) 

2. Bardzo proszę o udzielenie informacji n/t oszczędności 50 tys. złotych polegających na 
zmniejszeniu ilości zużycia energii elektrycznej. W jaki sposób powstanie ta oszczędność? 

Z poważaniem Franciszek Jag jelski 


